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Externe voorzitter Aldert Dijk heet allen hartelijk welkom stelt zichzelf voor aan de leden. 

Hij is directeur van een grotere basisschool te Meppel en bekleed een aantal functies bij organisaties 

als voorzitter en is gevraagd om deze bijzondere vergadering te leiden. 

Hij verzoekt een ieder om elkander respectvol te benaderen. 

Agenda wordt vastgesteld nadat er gevraagd is of deze ook gewijzigd c.q. aangevuld moet worden. 

Deze bijzondere ALV is uitgeschreven daar een 7-tal bestuursleden onafhankelijk van elkaar te kennen 

hebben geven te willen stoppen als bestuurslid van de VVVV. 

Aldert geeft aan dat de brief die door deze groep is opgesteld, waarin duidelijk moet worden wat de 

beweegredenen zijn voor het opstappen, voorgelezen kan worden door één van deze bestuursleden. 

Frederik Metselaar neemt deze taak op zich. 

De strekking van deze brief is dat de communicatie binnen het bestuur niet optimaal verloopt, dat 

besluitvorming te wensen overlaat, dat de werkdruk voor een aantal leden te hoog wordt en dat zij 

twijfelen aan de leidinggevende capaciteiten van de voorzitter..  

Claudia mag hier op reageren en geeft aan dat communicatie vanaf haar kant beter kan maar ook dat 

dit van twee kanten komt. En dat dit ook duidelijk naar voren is gekomen uit de gesprekken die hier 

vooraf met haar plaats hebben gevonden. Onder de oppervlakte speelde veel, maar dit werd niet 

tijdig uitgesproken. Ook benadrukt zij dat dit ongenoegen al meer dan een jaar speelt. 

In eerste instantie was het de bedoeling om afscheid te nemen van de 7 bestuursleden met een warm 

woord van de voorzitter. 

Echter door een verzoek van Rolf Dragt, Frank Jansen en Jannes Ziel wordt dit op een later tijdstip 

gedaan en daarmee wordt de volgorde van de agenda aangepast. 

Aldert neemt de vergadering weer over en beklemtoont dat de aftredende leden een goed afscheid 

verdienen voor alle inzet die een ieder heeft getoond voor de VVVV. 

Jan Baver van Heerde vraagt of zittende bestuursleden met de voorgestelde nieuwe bestuursleden 

een goed nieuw bestuur kunnen vormen. 

Dit wordt positief beantwoord door de zittende bestuursleden. 

Vraag van Frank Jansen: waren de nieuwe voorgestelde bestuursleden op de hoogte van deze brief? 

Niemand was van deze inhoud op de hoogte. 

Claudia geeft aan het niet voor iedereen goed te kunnen doen. Dat komt mede doordat ze enerzijds 

kritiek krijgt maar anderzijds ook veel positieve reacties op haar functioneren en vraagt daarom de 

(bestuurs)leden  of er wellicht iemand aanwezig die haar functie over wil nemen. Want ze heeft het 

voorzitterschap op zich genomen omdat er niemand anders was op dat moment. Het gaat uiteindelijk 

om het corso. 

Geen reactie vanuit de leden. 



 

Mededelingen van de aftredende bestuursleden: 

Willeke Hulleman heeft al benodigde gegevens overgedragen en is vooral erg opgelucht de functie 

van penningmeester over te mogen dragen aan de nieuwe penningmeester. Ze stopt daarmee ook 

met alle bestuurswerkzaamheden, maar wil wellicht in de toekomst nog wel wat doen als vrijwilliger.  

Frederik Metselaar zou eventueel nog wel iets willen betekenen in de vergunningaanvragen indien 

gewenst. 

Marloe Tukker geeft aan dat overdracht in huidige constructie lastig is en stopt met alle 

werkzaamheden. 

Linda Barmentloo is klaar en stopt ook met alle werkzaamheden. 

Mariska Hoogstede geeft aan zoveel mogelijk op een goede manier over te dragen. 

Fokko Winters wil alleen nog in de toekomst zich als vrijwilliger inzetten. 

Opmerking van oud-voorzitter Henk Veldkamp: vindt het totaal onverantwoord dat zoveel leden 

ineens aftreden. Er is immers een rooster van aftreden en hier houdt blijkbaar niemand zich aan. 

Deze opmerking vindt bijval van meerdere leden. 

Opmerking van Oscar Poelsema: kan de huidige voorzitter geen andere taak vervullen en dat er van 

de 7 aftredende leden er wellicht een aantal terugkomen. 

Reactie is unaniem, niemand komt op haar / zijn beslissing terug. 

Door diverse leden wordt aangedrongen op meer duidelijkheid. Wat zijn nu precies de 

onoverkomelijke stenen des aanstoots? Wat is het gebrek aan leiderschap? Er is altijd sprake van 2-

richtingsverkeer en een voorzitter heeft nooit het veto. Dit wordt niet echt duidelijk. 

Aanblijvend bestuurslid Jan Henri de Lange geeft aan dat er goed gekeken moet worden voor wat 

betreft de werkzaamheden wat nog wel en wat niet uitgevoerd kan worden in verband met de hoge 

werkdruk. Ook dient er gekeken te worden om eventueel werk uit te besteden in de vorm van 

betaalde krachten. 

Jeroen Santbergen vraagt of de wagenbouwers ook een aandeel hadden in het aftreden van de 7 

bestuursleden. Reactie van Frederik Metselaar: dit is wat hem betreft zeker niet het geval, maar geeft 

aan te weten dat dit bij anderen wel het geval is. 

Rianne Knol vraagt in de vergadering of het voorzitterschap nu ter discussie gesteld moet worden. 

Dominique Santbergen spreekt haar volledige vertrouwen uit in de voorzitter. 

Liset Visscher treed over enige tijd toe tot het nieuwe bestuur en spreekt vertrouwen uit in het 

bestuur en hoopt op een constructieve samenwerking tussen wagenbouwers en bestuur VVVV. 

Hiermee kreeg ze de handen op elkaar vanuit de vergadering. 

Jannes Ziel: 7 van de 11 bestuursleden die opstappen, dit moet niet mogelijk zijn. Is het niet mogelijk 

om een groep bestuurders te zoeken die als soort interim aantreden?  

Dan valt alle kennis weg en dat is geen optie. 

Aldert Dijk geeft aan dat een voorzitter normaliter gekozen wordt door de leden van de vereniging en 

niet door een bestuur. 



Harold Westhuis: elk bestuurslid is mede verantwoordelijk voor besluitvorming. Dat ligt nooit aan 1 

persoon. 

Han Knol stelt voor om een schriftelijke stemming te doen voor wat betreft de positie van de huidige 

voorzitter. Dit wordt echter niet nodig gevonden door de andere leden. Iemand zegt ook dat het 

vervangen van de voorzitter op dit moment niet wenselijk kan zijn, want dat zou nog meer verlies van 

kennis betekenen. Claudia geeft zelf aan in maart 2024 aftredend en herkiesbaar te zijn.  

Claudia Lassche neemt middels een woordje en een bos bloemen individueel afscheid van de 

aftredende bestuursleden. 

Toekomst VVVV: voorzitter geeft aan dat de nieuwe bestuursleden niet allemaal corso ervaring 

hebben maar er is wel bij een aantal de nodige kennis aanwezig op het gebied van besturen. Gezien 

het Corso valt onder het Cultureel Immaterieel Erfgoed heeft het bestuur van de VVVV de duurzame 

plicht dit te borgen en in leven te houden. 

Er zal meer samenwerking gezocht worden met de wagenbouwers en is er een 

samenwerkingsovereenkomst met Corso Loenhout België voor het uitwisselen van ervaringen/kennis, 

alsook kennisuitwisseling met andere Corso’s om de kwaliteit op een nog hoger plan te krijgen. 

Aldert Dijk geeft aan dat de conclusie is dat huidige voorzitter aanblijft en bij de evaluatie na het 

Corso 2024 vindt er een herijking plaats over het functioneren van de voorzitter. 

Frank Jansen: ziet graag de ALV welke gepland is voor eind maart 2024 een maand naar voren 

gehaald gezien er nog veel te doen is.  Dit voorstel wordt meegenomen in de planning. 

Dick Jongman: wat gaat het bestuur doen om het Corso in de huidige vorm door te laten gaan? 

Voorzitter geeft aan dat er meer uitbesteed gaat worden om daardoor de werkdruk te verlagen en 

kijken of er meer naar de basis terug gegaan moeten worden. 

Claudia gaat over naar het voorstellen van de nieuwe bestuursleden, en zij op hun beurt stellen zich  

voor aan de vergadering. 

Danielle Lassche: loopt al even met bestuur mee vanaf dit jaar april en wil de functie van PR en 

communicatie op haar nemen. Ze heeft hier vanuit haar werk ruime ervaring mee. 

Dominique Santbergen: wil zich inzetten voor de functie Stimuleren Jeugd. 

Elina Pol: sinds 4 jaar woonachtig in Vollenhove en heeft eigen accountantskantoor en wil daarom het 

Penningmeesterschap op haar nemen. 

Jacques Hartog: ondernemer en sinds enige tijd woonachtig in Vollenhove en al enigszins besmet met 

het Corsovirus. Gaat door zijn bestuurservaring de functie van secretaris vervullen. 

Jolanda Vellinger: een echte Venose en gaat de functie van 2e secretaris in combinatie van 2e 

penningmeester vervullen doordat ze werkzaam is als financieel medewerker. 

De vergadering gaat akkoord met de benoeming van deze nieuwe bestuursleden. 

Als toekomstig bestuurslid wordt Liset Visscher benoemd. Nu nog in het bestuur van een 

wagenbouwgroep en als dat klaar is gaat ze voor de VVVV de functie Wagenbouw bekleden. Mede 

doordat ze een ruime ervaring heeft als wagenbouwer en bestuurslid van een wagenbouwgroep. 

De nieuwe bestuursleden worden veel succes en plezier in hun nieuwe functies toegewenst door de 

voorzitter en dit wordt door de vergadering bevestigd middels een warm applaus.  



Nu staat er nog één vacature open binnen het bestuur en dat is de functie van Hospitality.  Hieronder 

vallen alle werkzaamheden die met Horeca te maken hebben.  

Belangstellenden kunnen zich aanmelden. 

De voorzitters sluiten de vergadering, danken een ieder voor hun inbreng en aanwezigheid en wenst 

een ieder wel thuis. 

 


